

Title (en)

Bridge-laying vehicle of the type having at least two bridge elements superposed on a chassis.

Title (de)

Brückenverlegevorrichtung, bestehend aus mindestens zwei auf einem Chassis übereinandergelegten Brückenteilen.

Title (fr)

Engin poseur de ponts du type comportant au moins deux travures superposées sur un châssis.

Publication

EP 0362065 A1 19900404 (FR)

Application

EP 89402662 A 19890928

Priority

FR 8812785 A 19880930

Abstract (en)

The invention relates to a bridge-laying vehicle of the type having a chassis (1), two bridge elements (3, 4) disposed on this chassis and capable of forming a single-span bridge when assembled end to end, and means adapted in order to displace these bridge elements (3, 4) so as to position them end to end, assemble these bridge elements and deposit them at the front of the vehicle. According to the invention, the bridge elements (3, 4) comprise junction faces (3c, 4c) which are inclined so as to define a dihedron which is open towards the bottom when these bridge elements are positioned end to end. Moreover, the vehicle comprises pivoting means (13) adapted in order to cause the bridge elements (3, 4) to pivot relative to one another so as to place the inclined junction faces (3c, 4c) side by side and to obtain a bridge endowed with a camber, and assembling means adapted in order to lock these junction faces (3c, 4c) in the position of the bridge elements (3, 4) forming the camber. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un engin poseur de ponts du type comportant un châssis (1), deux travures (3, 4) disposées sur ce châssis et susceptibles de former un pont d'une travée une fois assemblées bout à bout, et des moyens adaptés pour déplacer ces travures (3, 4) de façon à les positionner bout à bout, assembler ces travures et les déposer à l'avant de l'engin. Selon l'invention, les travures (3, 4) comportent des faces de jonction (3c, 4c) inclinées de façon à définir un dièdre ouvert vers le bas lorsque ces travures sont positionnées bout à bout. En outre, l'engin comporte des moyens de pivotement (13) adaptés pour faire pivoter les travures (3, 4) l'une par rapport à l'autre de façon à accolter les faces de jonction inclinées (3c, 4c) et obtenir un pont doté d'une contre-flèche, et des moyens d'assemblage adaptés pour verrouiller ces faces de jonction (3c, 4c) dans la position des travures (3, 4) formant la contre-flèche.

IPC 1-7

E01D 15/12

IPC 8 full level

E01D 15/127 (2006.01)

CPC (source: EP)

E01D 15/127 (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] FR 1553517 A 19690110
- [A] DE 2017489 A1 19711028
- [A] FR 2570103 A1 19860314 - PORSCHE AG [DE]

Cited by

EP0731218A1; FR2731448A1; EP0475853A1; FR2666772A1; FR2680379A1; ES2059256A2; EP0685599A1; EP0543711A1; FR2683837A1; US5363527A

Designated contracting state (EPC)

DE GB

DOCDB simple family (publication)

EP 0362065 A1 19900404; EP 0362065 B1 19920506; DE 68901440 D1 19920611; FR 2637301 A1 19900406; FR 2637301 B1 19901116

DOCDB simple family (application)

EP 89402662 A 19890928; DE 68901440 T 19890928; FR 8812785 A 19880930